

Securities Cash A/C No.

證券現金賬戶號碼: _____



Securities Margin A/C No.

證券保證金賬戶號碼: _____

Futures/Options A/C No.

期貨 / 期權賬戶號碼: _____

A/C Name 賬戶名稱: _____

密碼專用信封

ENVELOPE OF PASSWORD

此件僅限公司交易員開封

OPENED BY TRADER ONLY

CONFIDENTIAL

PHONE DEALING PASSWORD APPLICATION FORM

To: DA International Financial Service Limited

According to the stipulation of signed trading agreement, I/we _____
would like to apply a password for phone dealing purpose with immediate effect. My/Our
password will be:

Account Type	Account No.	Password (6 digits and/or letters only)
<input type="checkbox"/> Securities Cash		
<input type="checkbox"/> Securities Margin		
<input type="checkbox"/> Futures/Options		

And I/we will identify myself/ourselves over the phone by mentioning this password when placing order.

I/We understand that I/we should treat my/our password in strict confidential or I/we will take full obligation and responsibility for any consequence arise therefrom.

Client's Signature(s) and/or Company Seal
Date:

****For security reason, please send this letter to our staff directly after signing and fixing the seal.**

電話委托密碼設定函

致 直達國際金融服務有限公司:

根據本戶簽署的《交易協議》，本人/吾等_____現申請密碼以電話處理戶口買賣，並即時生效。現自擬密碼如下:

賬戶類型	賬戶號碼	密碼（最多為六個數字及/或英文字母組成）
<input type="checkbox"/> 證券現金		
<input type="checkbox"/> 證券保證金		
<input type="checkbox"/> 期貨/期權		

並透過此密碼識別本人/吾等身份以透過電話處理戶口之買賣。

本人/吾等明白此密碼須妥善保管，若因本人/吾等之疏忽或遺失而洩露予第三者，本人/吾等須承擔由此而引起之一切後果及全部責任。

客戶簽署及/或蓋章

日期:

*為保護密碼在傳遞過程中的安全 請您在簽署好密碼函件後 粘合封口 交予工作人員帶回。